
ZÁPIS č.3/2011
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Chlumčany

konaného dne 12.4.2011 v 19:00 hodin

MíSTO KONÁNí: v sídle Obecního úřadu - Chlumčany čp. 154, PSČ 439 03

PŘfTOMNI: Jarmila Nechanická
Vladimír Nič
Eva Jarošová
Milan Kučera
Zdeněk Švarc
Ing.Miroslav Tůma

- Starostka
- Místostarosta
- Zastupitel
- Zastupitel
- Zastupitel
- Zastupitel

NEOMLUVENI: Milan Zof - Zastupitel

(JN)
(VN)
(EJ)
(MK)
(ZŠ)
(MT)

(MZ)

HOSTÉ: Prezenční listina - Příloha Č.O

PROGRArII1:

1. Zahájení a odsouhlasení programu zasedání, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
2. Sc:hváe1írozpoďuna r.2011a výhledJrozpoďudo roku2015
3. SvozekologickéhoOOpaju
4. VyhláškakzajIŠtěníLdžováníveřejnézeIerě,aJednacířádzastupitelstvaot:x:e
5. ZrušeníúčtuuČSOB
6. Bezplatný převod pozemků
7. Různé
8. Diskuse, závěr

Seznam příloh:

Příloha č.1
Příloha č.2
Příloha č.3
Příloha č.4
Příloha č.5
Příloha č.6
Příloha č.?
Příloha č 8

Rozpočet na rok 2011
Výhled rozpočtu do roku 2015f
Obecně závazná vyhláška
Jednací řád zastupitelstva obce
Zůstatky účtů CSOB
Nabídka pozemků p. Malíka
Žádost o odprodej pozemku pan J. Rejnek
Žádost o odkoupení pozemků pan V. Funk

K bodu č.1 Zahájení a odsouhlasení programu zasedání, volba zapisovatele a
ověřovatelů zápisu

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Chlumčany svolala starostka obce JN . Zasedání bylo
zahájeno v 19:00 hod tím, že JN přivítala přítomné a konstatovala, že zasedání
zastupitelstva je usnášeníschopné. Poté se JN otázala, zda má někdo poznámky nebo
návrh na změnu navrženého programu zasedání.



JN navrhla jako zapisovatele zvolit Evu Jarošovou a jako ověřovatele zápisu navrhla zvolit
Milana Kučeru a Zdeňka Švarce.

Diskuze: Neproběhla
Hlasování:Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č.13/2011 :
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje program veřejného zasedání č. 112011, volí Evu
Jarošovou zapisovatelem zasedání a volí Milana Kučeru a Zdeňka Švarce ověřovateli zápisu.

K bodu č.2

JN informovala přítomné o rozpočtu obce na rok 2011, který byl vyvěšen na úřední desce
spolu s výhledem rozpočtu na rok 2011 až 2015.
Vyzvala přítomné k diskusi k těmto rozpočtům a jejich schválení. Viz příloha č.1 a 2.

Diskuse: neproběhla
Hlasování: Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č. 14/2011:
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje rozpočet na rok 2011 a výhled rozpočtu na rok
2011 až 2015.

K bodu č.3 Svoz ekologického odpadu.
VN informoval přítomné o obnovení svozu ekologického odpadu. Svoz bude probíhat jedenkrát
za čtmáct dní. Dny svozu jsou zveřejněny na úřední desce obce.

Diskuze: neproběhla

K bodu č.4 Vyhláška k zajištění udržování veřejné zeleně a Jednací řád obce.
S výše uvedenou vyhláškou byla veřejnost seznámena na úřední desce obce.

JN vyzvala přítomné zastupitele ke schválení.

Diskuze: neproběhla
Hlasování:Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č. 15/2011

Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje Vyhlášku k zajištění udržování veřejné zeleně.

příl.č.3

JN seznámila přítomné s Jednacím řádem zastupitelstva obce a vyzvala přítomné k diskusi a
následně k hlasování.

Diskuze: neproběhla
Hlasování: Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č. 16/2011

Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje Jednací řád zastupitelstva obce.Příl.č.4.
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K bodu Č.S Zrušení účtů u ČSOB.
Účty byly zřízeny v předchozích letech na dotaci Fond rozvoje bydlení. Nyní jsou účty

nepotřebné. Zůstatky na účtech budou převedeny na základní účet obce. Příloha č. 5.

Diskuse: Neproběhla

Hlasování: Zastupitelstvo schválilo následujícíusnesení hlasy všech přítomných.

Usnesení č.17/2011

Zastupitelstvoobce souhlasí s e zrušením účtů u ČSOB.

K bodu č.6 Bezplatný převod pozemků.

JN informovala o nabídce pana Malíka, který obci nabízí bezplatný převod svých pozemků.
Pozemky se nachází na Malém Chlumu. Pozemky jsou zalesněny převážně akátem.
Nejsou tam žádné Černé skládky. Pozemky jsou rezervací NATURA a nedají se jinak
využit.Příloha č. 6.
JN vyzlvá přítomné k diskusi a následnému odsouhlasení.

Diskuse: neproběhla
Hlasování: Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č. 18/2011:
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje bezúplatný převod pozemků od p. Malíka.

K bodu č. 7 Různé.

a.- JN informovala o průběhu jednání s ČD o vodojemu na našem pozemku. V současné době
jednají ČD o prodeji vodojemu fi. LEGIOS. Z tohoto důvodu se žádost fi. Solar odkládá na další
jednání zastupitelstva.
b.-pan Rejnek Chlumčany č. 180 podal žádost o odkoupení pozemku za svým domem.Př.č. 7.

JN informuje p. Rejnka, že v současné době OU tento pozemek prodávat nebude.
c.- Dne 12.4.2011 podal pan M. Funk na OU žádost o odkoupení obecních pozemků. Vzhledem
k tomu, že žádost byla podána těsně před jednáním zastupitelstva a zastupitelé s ní nebyli
seznámeni, bude tato žádost řešena na příštím veřejném zastupitelstvu obce. Příloha č. 8.
d.- JN informovala přítomné o výši dotací v r. 2011 pro :Sokol ve výši 24 tis. Kč , Fotbalový klub
ve výši 10 tis. Kč a pro invalidy ve výši 1 tis. Kč. Tyto dotace jsou začleněny do rozpočtu obce.
JN vyzvala přítomné k odsouhlasení přerozdělení dotací zájmovým skupinám.

Hlasování: Zastupitelstvo schválilo následující usnesení 5 hlasy. 1 hlas se zdržel hlasování.

Usnesení č.19/2011:
Zastupitelstvo schvaluje výše uvedené přerozdělení dotací zájmovým skupinám pro r. 2011

K bodu č. 8 . Diskuse
a.-JN informovala přítomné o předání opraveného kostela obci, které bude za 14 dnů. Obec má
v úmyslu představit kostel slavnostním otevřením I veřejnosti celé obce.
b.-p. Rejnek žádá o informaci, jak bude upraven prostor pod svahem za jeho domem, který obec
vykácela.
Odpověděl p. Kratochvíl, že dále bude provedeno zatravnění.
c.- J. Konc podal dotaz, kdy bude započato s úpravou svodů vody v této části obce.
Odpověděl p. Kratochvíl : je nutné nejprve provést všechny přípravné práce tj. vyznačení všech
v zemi uložených inženýrských sítí. Tato jednání jsou započata.
d.-pan Kučera navrhuje přijmout dalšího pracovníka do údržby dále prodat nákladní auto-sklápěčku
a zakoupit traktor.
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Odpověď: při sestavování schváleného rozpočtu nebylo s dalším pracovníkem počítánoVícepráce
v letních měsících lze vyřešit formou Dohody o provedení práce.
Se zakoupením traktoru se zatím neuvažuje - viz rozpočet.

V Chlumčanech , 12.4.2011

I
...................... ~.~ .

Jannila Nechanická
Starostka obce

........,...

..........:::~'!1!!. .
Milan Kučera
Ověřovatel
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Eva Jarošová
Zapisovatel

.................... ~ ..
Zdeněk Švarc

Ověřovatel


